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Mødereferat 

Møde: Bestyrelsesmøde 
Tidspunkt: 16. august 2022 kl. 19-21 
Sted: Bænkene ved søen 
 
Deltagere: 

 
Jan Schott, Jørgen Poulsen, Jakob Petersen, Carsten Schou Nielsen, Kasper Lund, 
Merete Juhler (Referent) 

  
Afbud:  
  

Dagsorden 

1. Opfølgning fra sidste møde  
2. Økonomi 
3. Legepladser 
4. Grønne områder/ gartner 
5. Vedligehold af området 
6. Støjgener orientering 
7. Henvendelse fra grundejere 
8. Ajourføring af hjemmeside 
9. Andre projekter 
10. Diverse 
 

 
Referat 
 

Emne Beskrivelse Opgave-
ansvarlig 

Deadline 

Opfølgning fra sidste 
møde 

Vedligeholdelse af fortove 
Mangler at sende brev rundt. Merete har fundet 
regulativet og forfatter en kort tekst som kan smides i de 
postkasser, hvor der trænger til at gøre noget  
 
Carsten forhører sig hos Laila (Fredericia Kommune) 
 
Popler 
Schultz er rykket igen. 
 

 
Merete 
 
 
 
Carsten 

 

Økonomi Der er kun få som mangler at betale kontingent. 
Ellers er der ikke noget at bemærke. 
 
Merete tjekker lige op på betalingen af hjemmesiden – 
om det er betalt dobbelt 

 
 
 
Merete 

 

Legepladser Vi har bestilt en inspektion af legepladserne, som er 
udført. Vi har fået en udførlig rapport, hvor der er en del 
anmærkninger. 
Kasper har skruet et bræt i ved legepladsen hvor der er 
høj anmærkning. 
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Kasper arbejder videre og spørger også på Facebook i 
forhold til en arbejdsdag, så der kan laves lidt på 
legepladserne. 
 
Vi drøftede også indkøb af nye borde/bænke sæt 

Grønne områder/ 
gartner 
 

Der er klippet på det store areal. Vi holder fast i den 
gamle aftale med 2 gange årligt. Jan rykker for de andre 
ting der mangler bl.a. nøddehegn. 
 
Det store areal: Klippe ud til hegn 2 gange + klippe sti. 
Jan prøver at kortlægge klipning i området 

Jan  

Vedligehold af 
området 

Vi skal have tilbud på oprensning af sø.  
 
Jan spørger Hanne om der er noget der hindrer at vi 
betaler en klasse til at samle affald i området. Er der 
noget økonomisk vi skal være obs på  

  

Støjgener orientering 
 

Kasper har undersøgt nærmere og vores område er 
med i vejdirektoratets oversigt. Fredericia Kommune har 
også udarbejdet en rapport. 
 
Carsten har ikke hørt noget mht. ombygning af vejen – 
han rykker. 

  

Henvendelse fra 
grundejere 

Forespørgsel på fodbold mål. Vi gør ikke noget med 
mindre der kommer flere henvendelser 

  

Ajourføring af 
hjemmeside 
 

Hjemmesiden er opdateret   

Andre projekter 
 

Hastighed: Jørgen, Carsten og Kasper tjekker op på det 
og indkalder til et møde med en fra kommunen. 
 
Vedtægter – Kasper vil gerne prøve at kigge på det. 

  

    
 

 


